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Rada Gminy Masłów 

 

Protokół nr XLIII  

Sesja w dniu 24 lutego 2022  
 

Obrady rozpoczęto 24 lutego 2022 o godz. 08:30, a zakończono o godz. 10:50 tego samego 

dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 14 członków. 

Obecni: 

1. Stanisław Doleziński 

2. Marek Łukasz Dudzik 

3. Mateusz Jan Fąfara 

4. Ryszard Jan Filipowicz 

5. Wojciech Haba 

6. Bernarda Komorowska 

7. Małgorzata Kozubek 

8. Tomasz Ksel 

9. Andrzej Kułak 

10. Artur Maciej Lis 

11. Janusz Obara 

12. Andrzej Pedrycz 

13. Zenon Adam Pedrycz 

14. Ryszard Piotr Szymczuch 

15. Piotr Władysław Zegadło 

 

Lista gości na posiedzeniu: 

Stanisław Białowąs - sołtys sołectwa Barcza 

Mirosław Piwko - sołtys sołectwa Brzezinki 

Edward Mazur - sołtys sołectwa Wola Kopcowa 

Major Krzysztof Nowicki - Wojskowa Komenda Uzupełnień w Kielcach 

Janina Dyamentowska - Dyrektor Szkoły Podstawowej w Woli Kopcowej  

 

1. Otwarcie posiedzenia 

Przewodniczący Piotr Władysław Zegadło otworzył XLIII sesję Rady Gminy Masłów. 

Stosownie do art. 20 ustęp 1 ustawy o samorządzie gminnym oraz na podstawie art. 15zzx ust. 

1 i 2 ustawy z dnia 2 marca 2020 r. o szczególnych rozwiązaniach związanych z zapobieganiem, 

przeciwdziałaniem i zwalczaniem COVID-19, innych chorób zakaźnych oraz wywołanych 

nimi sytuacji kryzysowych (t. j. Dz. U. z 2020 r. poz. 1842), Przewodniczący Rady Gminy 

Masłów Piotr Zegadło poinformował, że z uwagi na panującą sytuację epidemiologiczną 

obrady odbywają się w trybie hybrydowym (z wykorzystaniem środków porozumiewania się 

na odległość). Przewodniczący przywitał radnych, Wójta Gminy, Zastępcę Wójta Gminy, 

Skarbnika Gminy, Sekretarza Gminy, pracowników urzędu, uczestniczących gości oraz 

wszystkich oglądających transmisję.  
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2. Stwierdzenie quorum 

Przewodniczący Rady poinformował, że w dzisiejszych obradach uczestniczy 14 radnych, co 

jest podstawą do podejmowania prawomocnych uchwał. Lista obecności (wygenerowania na 

podstawie systemu informatycznego esesja) stanowi załącznik niniejszego protokołu. 

 

3. Przyjęcie porządku obrad 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że do Biura Rady nie wpłynął wniosek o zmianę 

porządku obrad i przystąpił do głosowania zaproponowanego porządku. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Stanisław Doleziński, Marek Łukasz Dudzik, Mateusz Jan Fąfara, Ryszard Jan Filipowicz, 

Wojciech Haba, Małgorzata Kozubek, Andrzej Kułak, Artur Maciej Lis, Janusz Obara, Andrzej 

Pedrycz, Zenon Adam Pedrycz, Ryszard Piotr Szymczuch, Piotr Władysław Zegadło 

PRZECIW (1) 

Tomasz Ksel 

NIEOBECNI (1) 

Bernarda Komorowska 

 

4. Przyjęcie protokołu Nr XLII z poprzedniej sesji 

Przewodniczący Rady Gminy Masłów Piotr Władysław Zegadło poinformował, że do Biura 

Rady Gminy nie wpłynął żaden wniosek o zmianę treści protokołu z poprzedniej sesji  i 

przystąpił do głosowania w tym punkcie. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Stanisław Doleziński, Marek Łukasz Dudzik, Mateusz Jan Fąfara, Ryszard Jan Filipowicz, 

Wojciech Haba, Małgorzata Kozubek, Andrzej Kułak, Artur Maciej Lis, Janusz Obara, Andrzej 

Pedrycz, Zenon Adam Pedrycz, Ryszard Piotr Szymczuch, Piotr Władysław Zegadło 

PRZECIW (1) 

Tomasz Ksel 

NIEOBECNI (1) 

Bernarda Komorowska 

 

5. Sprawozdanie Wójta z pracy Wójta i urzędu gminy w okresie między sesjami 

Materiał radni otrzymali w statutowym terminie i stanowi załącznik protokołu. Wójt Gminy 

Masłów Tomasz Lato przedstawił najważniejsze informacje zawarte w sprawozdaniu. 

Brak głosów w tym punkcie. 

 

6. Informacja Wojskowej Komendy Uzupełnień w Kielcach 
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Major Krzysztof Nowicki z Wojskowej Komendy uzupełnień w Kielcach przedstawił 

informację dot. rekrutacji do uczelni wojskowych, zawodowej służby wojskowej, wymagań 

oraz warunków finansowych żołnierzy zawodowych.  

Radny Andrzej Pedrycz zwrócił uwagę, że pan major nie wspomniał nic o kobietach w wojsku. 

Major Krzysztof Nowicki odpowiedział, że jego wypowiedź była celowa, ponieważ w wojsku 

nie mam parytetów. wszystkie przekazane informacje dotyczą zarówno kobiet jak i mężczyzn. 

Radny Zenon Adam Pedrycz przekazał wyrazy uznania do całej formacji wojskowej. 

Major Nowicki podziękował za możliwość przedstawienia informacji.  

Brak kolejnych głosów w dyskusji. 

 

7. Sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych 

stopniach awansu zawodowego w szkołach prowadzonych przez Gminę Masłów 

Kierownik Centrum Usług Wspólnych Irena Kundera przedstawiła sprawozdanie stanowiące 

załącznik protokołu.  

Przewodniczący Rady Gminy Masłów Piotr Władysław Zegadło poinformował, że punkt ten 

był przedmiotem obrad komisji. 

W związku z brakiem głosów w dyskusji Przewodniczący Rady poinformował, że 

sprawozdanie zostało przyjęte. 

 

8. Informacja o stanie mienia komunalnego – grunty 

Kierownik referatu Rolnictwa, Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska Wojciech 

Fąfara przedstawił informację stanowiącą załącznik protokołu. 

Brak głosów w dyskusji, informacja przyjęta przez Radę Gminy.  

 

9. Projekt uchwały: 

a) w sprawie podziału  środków i planu dofinansowania form doskonalenia 

zawodowego nauczycieli a także ustalenia maksymalnej kwoty dofinansowania 

opłat w 2022 r.za kształcenie nauczycieli zatrudnionych w szkołach prowadzonych 

przez gminę Masłów 

Kierownik Centrum Usług Wspólnych Irena Kundera przedstawiła projekt uchwały.  

Brak głosów w dyskusji. 

Komisja Oświaty, Kultury, Pomocy Społecznej i Promocji Gminy pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały. 

Komisja Budżetu i Finansów pozytywnie zaopiniowała omawiany projekt. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Stanisław Doleziński, Marek Łukasz Dudzik, Mateusz Jan Fąfara, Ryszard Jan Filipowicz, 

Wojciech Haba, Małgorzata Kozubek, Tomasz Ksel, Andrzej Kułak, Artur Maciej Lis, Janusz 

Obara, Andrzej Pedrycz, Zenon Adam Pedrycz, Ryszard Piotr Szymczuch, Piotr Władysław 

Zegadło 

NIEOBECNI (1) 

Bernarda Komorowska 
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Uchwała nr XLIII/442/2022 w sprawie podziału  środków i planu dofinansowania form 

doskonalenia zawodowego nauczycieli a także ustalenia maksymalnej kwoty 

dofinansowania opłat w 2022 r.za kształcenie nauczycieli zatrudnionych w szkołach 

prowadzonych przez gminę Masłów została przyjęta. 

 

b) w sprawie zmiany załącznika nr 1 do uchwały Nr VII/70/15 Rady Gminy Masłów  

z dnia 28 kwietnia 2015 roku – regulaminu określającego wysokość stawek  

i szczegółowe warunki przyznawania dodatków do wynagrodzenia zasadniczego, 

szczegółowe warunki obliczania i wypłacania wynagrodzenia za godziny 

ponadwymiarowe i godziny doraźnych zastępstw oraz wysokości i warunki wypłacania 

nagród i innych świadczeń wynikających ze stosunku pracy nauczycieli w szkołach  

i placówkach prowadzonych przez Gminę Masłów 

Irena Kundera Kierownik Centrum Usług Wspólnych przedstawiła projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję. 

Nie zgłoszono uwag w tym punkcie. 

Komisja Budżetu i Finansów pozytywnie zaopiniowała omawiany projekt. 

Komisja Oświaty, Kultury, Pomocy Społecznej i Promocji Gminy pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Stanisław Doleziński, Marek Łukasz Dudzik, Mateusz Jan Fąfara, Ryszard Jan Filipowicz, 

Wojciech Haba, Małgorzata Kozubek, Tomasz Ksel, Andrzej Kułak, Artur Maciej Lis, Janusz 

Obara, Andrzej Pedrycz, Zenon Adam Pedrycz, Ryszard Piotr Szymczuch, Piotr Władysław 

Zegadło 

NIEOBECNI (1) 

Bernarda Komorowska 

Uchwała nr XLIII/443/2022 w sprawie zmiany załącznika nr 1 do uchwały Nr VII/70/15 Rady 

Gminy Masłów z dnia 28 kwietnia 2015 roku – regulaminu określającego wysokość stawek i 

szczegółowe warunki przyznawania dodatków do wynagrodzenia zasadniczego, szczegółowe 

warunki obliczania i wypłacania wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe i godziny 

doraźnych zastępstw oraz wysokości i warunki wypłacania nagród i innych świadczeń 

wynikających ze stosunku pracy nauczycieli w szkołach i placówkach prowadzonych przez 

Gminę Masłów została podjęta. 

 

c) w sprawie nadania imienia Szkole Podstawowej w Woli Kopcowej 

Wójt Gminy Masłów Tomasz Lato poinformował, że Dyrektor Szkoły Podstawowej w Woli 

Kopcowej złożyła wniosek o nadanie imienia szkole.  

Janina Dyamentowska – Dyrektor Szkoły Podstawowej w Woli Kopcowej przedstawiła 

szczegółowo procedurę wyłonienia Janusza Korczaka na patrona szkoły. Dyrektor szkoły 

odczytała uzasadnienie dotyczące wyboru.  

Radny Andrzej Pedrycz zwrócił się do Rady z prośbą poparcia tej propozycji. 

Radny Zenon Adam Pedrycz pogratulował Pani Dyrektor tej inicjatywy. 
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Radny Wojciech Haba również złożył gratulacje na ręce Pani Dyrektor i dodał, że liczy na 

kolejną tego typu inicjatywę w szkole w Brzezinkach. 

Radny Marek Łukasz Dudzik podziękował Pani Dyrektor za zaangażowanie oraz złożył 

podziękowanie nauczycielom i rodzicom. 

Brak kolejnych zgłoszeń w dyskusji. 

Komisja Oświaty, Kultury, Pomocy Społecznej i Promocji Gminy pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Stanisław Doleziński, Marek Łukasz Dudzik, Mateusz Jan Fąfara, Ryszard Jan Filipowicz, 

Wojciech Haba, Małgorzata Kozubek, Tomasz Ksel, Andrzej Kułak, Artur Maciej Lis, Janusz 

Obara, Andrzej Pedrycz, Zenon Adam Pedrycz, Ryszard Piotr Szymczuch, Piotr Władysław 

Zegadło 

NIEOBECNI (1) 

Bernarda Komorowska 

Uchwała nr XLIII/444/2022 w sprawie nadania imienia Szkole Podstawowej w Woli 

Kopcowej została przyjęta. 

 

d) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy gruntu 

Temat omówił Kierownik referatu Rolnictwa, Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska 

Wojciech Fąfara. 

Nie zgłoszono uwag w tym punkcie. 

Komisja Ochrony Środowiska, Gospodarki Nieruchomościami i Rolnictwa pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 

Komisja Budżetu i Finansów pozytywnie zaopiniowała omawiany projekt.  

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Stanisław Doleziński, Marek Łukasz Dudzik, Mateusz Jan Fąfara, Ryszard Jan Filipowicz, 

Wojciech Haba, Małgorzata Kozubek, Tomasz Ksel, Andrzej Kułak, Artur Maciej Lis, Janusz 

Obara, Andrzej Pedrycz, Zenon Adam Pedrycz, Ryszard Piotr Szymczuch, Piotr Władysław 

Zegadło 

NIEOBECNI (1) 

Bernarda Komorowska 

Uchwała nr XLIII/445/2022 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy 

gruntu została przyjęta. 

 

e) w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany Nr 1 miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego sołectwa Dolina Marczakowa na terenie Gminy 

Masłów 
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Kierownik referatu Budownictwa i Gospodarki Przestrzennej Dariusz Korczyński przedstawił 

projekt uchwały. 

Brak głosów w dyskusji. 

Komisja Ochrony Środowiska, Gospodarki Nieruchomościami i Rolnictwa pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 

Komisja do spraw Inwestycji pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Stanisław Doleziński, Marek Łukasz Dudzik, Mateusz Jan Fąfara, Ryszard Jan Filipowicz, 

Wojciech Haba, Małgorzata Kozubek, Tomasz Ksel, Andrzej Kułak, Artur Maciej Lis, Janusz 

Obara, Andrzej Pedrycz, Zenon Adam Pedrycz, Ryszard Piotr Szymczuch, Piotr Władysław 

Zegadło 

NIEOBECNI (1) 

Bernarda Komorowska 

Uchwała nr XLIII/446/2022 w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany Nr 1 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego sołectwa Dolina Marczakowa na terenie 

Gminy Masłów. 

 

f) współdziałania z innymi jednostkami samorządu terytorialnego w celu grupowego 

zakupu energii elektrycznej 

Projekt uchwały przedstawił Kierownik referatu Budownictwa i Gospodarki Przestrzennej 

Dariusz Korczyński. 

Nie zgłoszono uwag. 

Komisja do spraw Inwestycji pozytywnie zaopiniowała omawiany projekt uchwały. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Stanisław Doleziński, Marek Łukasz Dudzik, Mateusz Jan Fąfara, Ryszard Jan Filipowicz, 

Wojciech Haba, Małgorzata Kozubek, Tomasz Ksel, Andrzej Kułak, Artur Maciej Lis, Janusz 

Obara, Andrzej Pedrycz, Zenon Adam Pedrycz, Ryszard Piotr Szymczuch, Piotr Władysław 

Zegadło 

NIEOBECNI (1) 

Bernarda Komorowska 

Uchwała nr XLIII/447/2022 współdziałania z innymi jednostkami samorządu terytorialnego 

w celu grupowego zakupu energii elektrycznej została podjęta. 

 

g) w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy 

Skarbnik Gminy Masłów Małgorzata Kumór omówiła szczegółowo projekt uchwały. 

Radna Małgorzata Kozubek zwróciła się z pytaniem dotyczącym zagospodarowania centrum 

Masłowa, jaki zakres prac obejmuje to zadanie.  
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Wójt Gminy Masłów Tomasz Lato odpowiedział, że zadanie wiąże się z planowanym 

uruchomieniem możliwości pozyskania środków zewnętrznych. Wójt przedstawił zakres 

planowanych prac w sąsiedztwie pomnika Jana Pawła II, istniejącego budynku na tej działce  

i przypomniał ze część zadań zaplanowanych w ramach rewitalizacji została wykonana.  

Radna Kozubek zapytała, czy w tym zadaniu można zaplanować stołówkę w szkole  

w Masłowie. 

W odpowiedzi Wójt Gminy wyjaśnił, że nie. Ewentualna rozbudowa szkoły czy 

zagospodarowanie istniejących pomieszczeń w szkole to inne zadanie.  

Radny Zenon Adam Pedrycz zapytał o kwotę 65.000 zł za opracowanie projektu funkcjonalno-

użytkowego.   

Wójt Gminy wyjaśnił, że gmina chce profesjonalnie przygotować dokument, ze szczegółowymi 

wyliczeniami. Wójt wyjaśnił, że jest to cena szacowana za opracowanie dokumentu, co nie 

oznacza, ze tyle będzie to kosztowało. Cena szacowana była na podstawie rozeznania rynku,  

a oferent zostanie wybrany na podstawie przeprowadzenia postępowania zgodnie z procedurą 

zamówień.  

Radny Mateusz Jan Fąfara zwrócił się z prośbą o to, by opracowany projekt nie przeleżał  

w szufladzie i by nie trzeba było go aktualizować. Radny poprosił także, by przy okazji 

tworzenia tego dokumentu opracowany został dokument na zagospodarowanie terenu  

w Mąchocicach Kapitulnych. 

Przewodniczący Rady Gminy Masłów Piotr Władysław Zegadło zabrał głos informując, że  

w dyskusji skupiliśmy się na jednym zadaniu, a uchwała dotyczy zmian w budżecie. 

Przewodniczący uważa, że rewitalizacja centrum Maslowa jest konieczna, gdyż jest to 

wizytówka gminy i zachęcił do poparcia tego projektu uchwały.  

Brak kolejnych głosów w dyskusji. 

Komisja Budżetu i Finansów pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Komisja Oświaty, Kultury, Pomocy Społecznej i Promocji Gminy pozytywnie zaopiniowała 

omawiany projekt. 

Komisja Ochrony Środowiska, Gospodarki Nieruchomościami i Rolnictwa pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 

Komisja do spraw Inwestycji opiniuje projekt pozytywnie.  

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Stanisław Doleziński, Marek Łukasz Dudzik, Mateusz Jan Fąfara, Ryszard Jan Filipowicz, 

Wojciech Haba, Małgorzata Kozubek, Andrzej Kułak, Artur Maciej Lis, Janusz Obara, Andrzej 

Pedrycz, Zenon Adam Pedrycz, Ryszard Piotr Szymczuch, Piotr Władysław Zegadło 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Tomasz Ksel 

NIEOBECNI (1) 

Bernarda Komorowska 

Uchwała nr XLIII/448/2022 w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy została podjęta.  
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h) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Masłów na lata 2022 – 

2029 

Małgorzata Kumór Skarbnik Gminy Masłów przedstawiła projekt uchwały. 

Nie zgłoszono uwag w tym punkcie. 

Komisja Budżetu i Finansów pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Komisja Oświaty, Kultury, Pomocy Społecznej i Promocji Gminy pozytywnie zaopiniowała 

omawiany projekt. 

Komisja Ochrony Środowiska, Gospodarki Nieruchomościami i Rolnictwa pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 

Komisja do spraw Inwestycji opiniuje projekt pozytywnie.  

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Stanisław Doleziński, Marek Łukasz Dudzik, Mateusz Jan Fąfara, Ryszard Jan Filipowicz, 

Wojciech Haba, Małgorzata Kozubek, Andrzej Kułak, Artur Maciej Lis, Janusz Obara, Andrzej 

Pedrycz, Zenon Adam Pedrycz, Ryszard Piotr Szymczuch, Piotr Władysław Zegadło 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Tomasz Ksel 

NIEOBECNI (1) 

Bernarda Komorowska 

Uchwała nr XLIII/449/2022 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Masłów na lata 2022 – 2029 została przyjęta. 

 

i) w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla Powiatu Kieleckiego w realizacji 

programu oferującego pomoc niepełnosprawnym 

Skarbnik Gminy Masłów Małgorzata Kumór omówiła projekt uchwały. 

Brak głosów w dyskusji. 

Komisja Budżetu i Finansów pozytywnie zaopiniowała omawiany projekt. 

Komisja Oświaty, Kultury, Pomocy Społecznej i Promocji Gminy pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Stanisław Doleziński, Marek Łukasz Dudzik, Mateusz Jan Fąfara, Ryszard Jan Filipowicz, 

Wojciech Haba, Małgorzata Kozubek, Tomasz Ksel, Andrzej Kułak, Artur Maciej Lis, Janusz 

Obara, Andrzej Pedrycz, Zenon Adam Pedrycz, Ryszard Piotr Szymczuch, Piotr Władysław 

Zegadło 

NIEOBECNI (1) 

Bernarda Komorowska 

Uchwała nr XLIII/450/2022 w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla Powiatu Kieleckiego 

w realizacji programu oferującego pomoc niepełnosprawnym została podjęta. 
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j) w sprawie zmiany uchwały Nr XXIV/225/2016 Rady Gminy Masłów z dnia 28 lipca 

2016 roku w sprawie terminu, częstotliwości i trybu uiszczania opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi przez właścicieli nieruchomości na 

obszarze Gminy Masłów 

Skarbnik Gminy Masłów Małgorzata Kumór przedstawiła projekt uchwały. 

Radny Tomasz Ksel zabrał głos informując, że tak jak na komisji nie brał udziału w głosowaniu, 

tak teraz wstrzyma się od głosu. Radny uzasadnił szczegółowo swoją decyzję.  

Radny Andrzej Pedrycz odnosząc się do słów poprzednika poinformował, że ma takie prawo  

i tego typu dyskusja jest zbędna. Każdy wie, jak chce zagłosować.   

W odpowiedzi, radny Ksel wyjaśnił, że nie komentuje wypowiedzi radnego, czy jego 

wypowiedzi są na miejscu czy nie. 

Przewodniczący Rady Gminy Masłów Piotr Władysław Zegadło poinformował, że po to tu 

jesteśmy, by dyskutować i podziękował za głosy radnych. Przewodniczący Rady przedstawił 

swoje stanowisko w tej sprawie.  

Radny Mateusz Jan Fąfara zapytał, czy projekt tej uchwały był dyskutowany z inkasentami. 

Radny przypomniał, że przedstawił swój pomysł na komisji jak można rozwiązać tę sprawę  

i ma nadzieję, że jeszcze będzie możliwość przedyskutowania tego.  

Wójt Gminy Masłów Tomasz Lato odnosząc się do wypowiedzi radnego Fąfary przedstawił 

historię zmiany wysokości opłat i wysokości inkasa. Wójt uzasadnił decyzję o przedstawieniu 

projektu uchwały radzie gminy i podkreślił wartość współpracy sołtysów z urzędem gminy. 

Radna Małgorzata Kozubek zabrała głos informując, że sołtysi to nie tylko inkasenci i podała 

przykłady zadań realizowanych przez sołtysów. Rada dodała, że wysokość inkaso w sąsiedniej 

gminie Górno wynosi 10%. 

Wójt Gminy potwierdził wypowiedź radnej Kozubek i jako przykład podał koszty 

korespondencji przekazywanej za pośrednictwem operatora pocztowego, gdzie koszt listu 

poleconego ze zwrotnym potwierdzeniem odbioru to 9,20 zł, a dzięki współpracy z sołtysami 

– urząd ponosi koszt około 1,70 zł.   

Mieszkaniec gminy zabrał głos odnosząc się do wypowiedzi Wójta gminy. Mieszkaniec 

przedstawił informacje dotyczące wysokości inkasa za śmieci i podatku, jakie uzyskał z urzędu 

gminy i podkreślił, ze sołtys jest jednostką pomocniczą gminy i powinien mieć na co dzień 

kontakt z mieszkańcami. Pomysł radnego Fafary jest ciekawy i może warto przeanalizować jaki 

procent mieszkańców nie poradzi sobie z przelewem internetowym. Mieszkaniec zasugerował, 

by zamiast sołtysów, do tych osób docierali pracownicy urzędu za dodatkowym 

wynagrodzeniem. Mieszkaniec podkreślił także, ze z informacji jakie otrzymał z urzędu – nie 

wszyscy sołtysi roznoszą deklaracje podatkowe, bo nie robią tego sołtysi: Masłowa Pierwszego 

i Wiśniówki.  

Radna Kozubek poinformowała z czego wynikał fakt, że nie mogła roznosić decyzji 

podatkowych. 

Przewodniczący Rady Gminy Masłów  odnosząc się do wypowiedzi mieszkańca powiedział, 

że dziwna to propozycja, by zrezygnować ze współpracy i płacenia sołtysom a w zamian za to 

wysyłać w teren pracownika za dodatkową odpłatnością.   

Radny Fąfara poprosił o głos wyjaśniając, że chyba został źle zrozumiany w poprzedniej 

wypowiedzi. Jego wypowiedź dotyczyła stworzenia mieszkańcom możliwości zadeklarowała, 
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czy chcą dokonywać opłat u inkasenta, czy zrobią to samodzielnie, przez internet co stworzy 

możliwość uzyskania ulg np. w opłacie za śmieci.   

Wójt Gminy Tomasz Lato poinformował, że sołtys sołectwa Wiśniówka roznosi deklaracje. 

Dane, które przekazał mieszkaniec dotyczyły tylko ubiegłego roku.  

Radny Ksel poprosił o wyjaśnienie, czy inną kwestią jest roznoszenie decyzji a inną kwestią 

jest pobieranie inkasa. Radny poprosił o wyjaśnienie czy są to odrębne umowy i co w przypadku 

funkcji łączonej sołtysa i radnego, gdzie z automatu nie można zawierać umowy na odpłatne 

świadczenie usług z radnym.  

Radna Kozubek odpowiedziała, że drugi rok nie roznosi decyzji, do tej pory roznosiła je za 

darmo.  

Skarbnik Gminy Masłów Małgorzata Kumór wyjaśniła szczegółowo zasady zawierania umów 

zleceń z sołtysami i wysokości wynagrodzenia za te usługi. W przypadku osób pełniących 

jednocześnie funkcje sołtysa i radnego – Skarbnik Gminy potwierdziła, że doręczenie decyzji 

jest realizowane nieodpłatnie.  

Głos zabrał drugi mieszkaniec gminy, który poinformował, że zajmuje się projektem „e-

świętokrzyskie” i przedstawił informacje, ile gmin skorzystało z e-płatności i jakie są to koszty.  

Przewodniczący Rady Gminy Masłów zwrócił uwagę, że przedstawione wartości nie dotyczą 

tylko opłat za śmieci. Przewodniczący dodał, że postęp technologiczny jest nieunikniony.  

W odpowiedzi Wójt Gminy Tomasz Lato dodał, że wdrożenie tego typu systemów jest brane 

pod uwagę, ale po przeprowadzonej analizie, rozmowach z częścią gmin, o których wspomniał 

mieszkaniec podjęta została decyzja, ż na ten moment nie jest to zadanie pierwszej potrzeby. 

Środki finansowe pozyskane na informatyzację gminy zostały przeznaczone na pilniejsze 

zadania. Wójt Gminy dodał, że chętnie się spotka z mieszkańcem, który reprezentuje firmę 

wrażającą systemy informatyczne, by omówić warunki działania takiego systemu. 

Komisja Budżetu i Finansów pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Komisja Ochrony Środowiska, Gospodarki Nieruchomościami i Rolnictwa pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

w sprawie zmiany uchwały Nr XXIV/225/2016 Rady Gminy Masłów z dnia 28 lipca 2016 roku 

w sprawie terminu, częstotliwości i trybu uiszczania opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi przez właścicieli nieruchomości na obszarze Gminy Masłów.  

Wyniki głosowania 

ZA: 0, PRZECIW: 12, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

PRZECIW (12) 

Stanisław Doleziński, Marek Łukasz Dudzik, Ryszard Jan Filipowicz, Wojciech Haba, 

Małgorzata Kozubek, Andrzej Kułak, Artur Maciej Lis, Janusz Obara, Andrzej Pedrycz, Zenon 

Adam Pedrycz, Ryszard Piotr Szymczuch, Piotr Władysław Zegadło 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Mateusz Jan Fąfara, Tomasz Ksel 

NIEOBECNI (1) 

Bernarda Komorowska 

Uchwała nie została podjęta. 

Radna Małgorzata Kozubek podziękowała za głosowanie.  
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k) w sprawie petycji dotyczącej budowy drogi w Woli Kopcowej 

Przewodniczący Komisji do spraw Skarg, Wniosków i Petycji Marek Łukasz Dudzik odczytał 

uchwałę Nr 2/2022 Komisji z dnia 14 stycznia br. (stanowi załącznik protokołu).  

Sekretarz Gminy Masłów Zbigniew Zagdański odczytał uzasadnienie stanowiska Komisji. 

Radny Tomasz Ksel zwrócił się z pytaniem o parametry techniczne planowanej drogi, czy treści 

zawarte w petycji mają odzwierciedlenie w projekcie. 

Kierownik referatu Budownictwa i Gospodarki Przestrzennej Dariusz Korczyński szczegółowo 

wyjaśnił różnice pomiędzy budową drogi publicznej a tak jak ma to miejsce w omawianym 

przypadku – budową zjazdu z działki, w celu poprawy bezpieczeństwa w komunikacji obiektu 

znajdującego się na tej działce.  

Sekretarz gminy  Zbigniew Zagdański odnosząc się do treści zawartej w petycji dotyczącej 

znajdującego się sąsiedztwie obiektu kaplicy wyjaśnił, że planowany projekt był przedmiotem 

konsultacji z konserwatorem zabytków. W kontekście opisanych w petycji uwag – konserwator 

zabytków nie podzielił zdania wnoszących petycję i nie zgłosił uwag do planowanego projektu 

budowy drogi w sąsiedztwie kaplicy.  

Przewodniczący Rady Gminy Masłów Piotr Władysław Zegadło zabrał głos wyjaśniając, że 

odbiegamy od projektu uchwały. Stanowisko komisji dotyczy przekazania petycji do 

rozpatrzenia przez wójta z uwagi na niewłaściwość Rady w tym zakresie. Wobec czego 

analizowanie aspektów technicznych nie jest kompetencją Rady. 

Radny Ksel podziękował za przedstawioną informację, która dokładnie wyjaśnia szczegóły 

projektowanej drogi. 

Mieszkaniec gminy zwrócił się do Wójta z pytaniem, kiedy wprowadzi konsultacje społeczne 

na temat różnego rodzaju inwestycji.  

Przewodniczący Rady Gminy Masłów odpowiedział, ze właśnie po to mieszkańcy wybierają 

radnych, żeby w ich imieniu podejmowali decyzje. 

Wójt Gminy Tomasz Lato odnosząc się do słów mieszkańca wyjaśnił, że mija się on z prawdą. 

Wójt przypomniał, że decyzja dotycząca tej inwestycji była podejmowana na zebraniu wiejskim 

w sprawie funduszu sołeckiego, przy pełnej sali, w tym przy obecności mieszkańca, który 

zabrał głos.  

Brak kolejnych głosów w dyskusji. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Stanisław Doleziński, Marek Łukasz Dudzik, Mateusz Jan Fąfara, Ryszard Jan Filipowicz, 

Wojciech Haba, Małgorzata Kozubek, Tomasz Ksel, Andrzej Kułak, Artur Maciej Lis, Janusz 

Obara, Andrzej Pedrycz, Zenon Adam Pedrycz, Ryszard Piotr Szymczuch, Piotr Władysław 

Zegadło 

NIEOBECNI (1) 

Bernarda Komorowska 

Uchwała nr XLIII/451/2022 w sprawie petycji dotyczącej budowy drogi w Woli Kopcowej 

została przyjęta. 
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10. Informacje i ogłoszenia 

Mieszkaniec gminy poinformował, że 15 lutego stowarzyszenie złożyło wniosek do organów 

nadzoru w sprawie przeprowadzenia kontroli dot. zasad i trybu stanowienia prawa lokalnego  

w zakresie inkasa. Mieszkaniec odniósł się do wypowiedzi radnej Kozubek w sprawie 

konsultacji z radcą prawnym w zakresie publikowanego przez stowarzyszenie artykułu.  

W odpowiedzi na wypowiedź Przewodniczącego Rady dot. wybierania radnych jako 

przedstawicieli, mieszkaniec gminy poinformował, że jest problem z udzielaniem odpowiedzi 

na informację publiczną i w niedługim czasie złożone zostaną skargi do Wojewódzkiego Sądu 

Administracyjnego.  

Przewodniczący Rady Gminy Masłów Piotr Władysław Zegadło poinformował, że w dniu 

26.03.br. na Hali w Masłowie Pierwszym i Mąchocicach – Scholasterii odbędą się  XX Halowe 

Mistrzostwa Radnych i Pracowników Samorządowych o Puchar Starosty Kieleckiego. 

Szczegółowe informacje dotyczące zgłoszeń są dostępne w urzędzie.  

Radna Małgorzata Kozubek poinformowała, że w sobotę o godz. 10:00 na hali odbędą się 

rozgrywki piłki ręcznej.  

Brak kolejnych zgłoszeń w tym punkcie. 

 

11. Zakończenie obrad 

W związku z wyczerpanie tematyki obrad Przewodniczący Rady Gminy Masłów Piotr 

Władysław Zegadło podziękował za udział w XLIII sesji Rady Gminy Masłów i zamknął 

obrady. 

  

 

Przewodniczący Rada Gminy Masłów  

/-/ Piotr Zegadło    

  

Przygotował(a): Joanna Synak 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


